
 

 

 

ME U17 2023 – Mistrovství Evropy chlapců U17, které hostí od 19. – 30. července 2023 Černá Hora, 

zná složení základní skupin. 
Skupina I: Černá Hora, Bulharsko, Turecko, Slovinsko, Belgie, Rakousko, Estonsko, Řecko 

Skupina II: Polsko, Itálie, Česko, Francie, Srbsko, Finsko, Nizozemsko, Španělsko 
Naše reprezentace na ME postoupila díky třetímu místu v kvalifikační skupině E, která se hrála v řeckém Mytilene. 
Výsledky:  Česká republika - Nizozemsko 1:3,  - Izrael 3:0 a - Řecko 3:2.  Náš kraj má v kádru následující zastoupení: 
Jan Bradáč – Nový Jičín, Michal Baláž – VK Ostrava a Ivan Pelikán – VK Ostrava v roli asistenta trenéra 
 

EX-U20M odehrála poslední šesté kolo turnajů s následujícími výsledky 

Skupina A:   1.SGLD Brno,  2.SK Prosek Praha,  3.Blue Volley Ostrava,  4.VK České Budějovice,  5.Lvi Praha   

Skupina B:   1.VK Dukla Liberec,  2.SK Kojetín 2016,  3.VSC Zlín,  4.VAM Olomouc,  5.VK Ostrava                     

Skupina C:   1.Příbram,  2.Kladno,  3.Green Volley F-M,  4.Slavia Hradec Králové,  5.Znojmo                       Skupina 

D:   1.Vlci Nový Jičín,  2.Volejbal Nymburk,  3.Spartak Velké Meziříčí,  4.Svitavy,  5.Volejbal Kolín 

 

Mistrovství ČR mladších žáků se hrálo v Hradci Králové  -  jen těsně za 

medailovými stupni skončil celek Volejbalového spolku Ostrava, který nejdříve vyhrál svou 

základní skupinu a dominoval také ve skupině semifinálové.  V rozhodujícím zápase s vítězem 

druhé semifinálové skupiny Příbramí měla Ostrava ve druhém setu mečbol, ale nakonec se 

z výhry 2:1 radovala Příbram a celek Ostravy do finále nepostoupil. V zápase o bronzové 

medaile pak byly úspěšnější České Budějovice. Mistrem republiky se stal VK Jirkov. Zbývající tři 

celky našeho kraje obsadily ve svých základních skupinách čtvrté místo, ve skupině o 13. – 16. místo 

bylo pořadí následující:   1. TJ Nový Jičín,  2.Blue Volley Ostrava,  3.Green Volley F-M,  4.Volejbal Klatovy 

 

Mistrovství ČR starších žaček = hrály se turnaje prvního kola. Hráčky Sokola Frýdek-Místek 

dokázaly využít domácího prostředí a třetím místem ve skupině D si zajistily postup do finálového 

turnaje. Bohužel totéž se nepodařilo týmu ŠSK Bílovec, který obsadil ve skupině B sedmou příčku 

Ondřej Perušič s Davidem Schweinerem senzačně 
ovládli elitní turnaj v Brazílii 

V boji o zlato v brazilském turnaji nejvyšší úrovně Beach Pro 

Tour Elite 16 se potkaly české jedničky David Schweiner a 

Ondřej Perušič s olympijskými šampiony Andersem Molem a 

Christianem Sørumem z Norska. V dramatickém tiebreaku 

předvedli čeští beachvolejbalisté bezchybnou hru v poli a 

trpělivost v útoku a norské Vikingy konečně porazili po setech 

21:19, 15:21 a 15:11.  

„Publikum bylo dnes určitě rozhodujícím faktorem. Proti norským 

soupeřům jsme hráli už mnohokrát a prohráli jsme posledních 

osm nebo devět zápasů. Dnes jsme se nechali unést atmosférou 

a nakonec jsme zvítězili,“ děkoval brazilským fanouškům 

Ondřej Perušič. Na otázku, jaké jsou plány šampionů pro 

domácí turnaj v Ostravě, odpověděl David Schweiner. 

„Nejprve bychom chtěli změnit počasí, aby bylo aspoň 15 stupňů. 

Pak nám nezbývá než doufat ve skvělé české publikum, výbornou atmosféru a nejlepší beachvolejbal.“ 

Výsledkový servis č. 32   1. května  2023 

 



EX-U18Z = finálový turnaj se hrál v Přerově a hezkého úspěchu dosáhly kadetky TJ Ostrava, které 
získaly stříbrné medaile. Ve finále prohrály s Duklou Liberec. Bronzové medaile si odváží Olymp 

-----------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------

Souboj o mistrovský titul zahájila suverénní výhra Českých Budějovic 
První duel finálové série UNIQA extraligy mužů mezi Jihostrojem a pražskými Lvy přilákal do Sportovní 

haly v Českých Budějovicích opět rekordní návštěvu. Vyprodané ochozy bláznivě fandily a hráči Jihostroje 

ze sebe vymáčkli to nejlepší. Lvi v prvním finále neudrželi s nabuzenými Jihočechy krok. Jihostroj se díky 

suverénní výhře 3:0 ujal vedení v sérii, která se stěhuje ve čtvrtek do Prahy. 

VK Jihostroj České Budějovice – VK Lvi Praha 3:0 (25:23, 25:21, 25:19) 

 

Martin Kryštof (kapitán Jihostroje): „První krůček za námi. Potvrdilo se přesně to, co jsme očekávali – úžasní 

diváci, narvaná hala. V takové atmosféře se hraje prostě fantasticky, i když bychom měli horší den, tak tohle 

člověka nenechá chladným. S obrovskou pokorou a respektem pojedeme ve čtvrtek do Prahy.“ 

Vojtěch Zach (trenér Jihostroje): „Zápas nebyl tak jednoduchý, jak vypadá výsledek. Praha hrála dobře v poli 

a krásné zákroky byly k vidění na obou stranách. Nakonec si myslím, že právě pole bylo rozhodující, protože my 

jsme v klíčových momentech chytili neuvěřitelné balony. Děkuji klukům, že předvedli to nejlepší, co umí. Věřím, že 

divákům se musel náš výkon líbit.“ 

Jakub Janouch (kapitán Lvů): „Děkuji našim fanouškům, kteří nás podporovali celý zápas, i když jsme 

nevyhráli ani set. Gratulace domácím, my jsme měli své šance první dva sety, ale v podstatě jsme se nedostali 

vůbec do vedení. Domácí hráli ve své pohodě a my jsme toho moc nepředvedli.“ 

Juan Manuel Barrial (trenér Lvů): „Zápas byl jednoznačný. Jihostroj hrál tak, jak by se ve finále mělo, my jsme 

k tomu přistoupili jako k nějakému přátelskému zápasu. V tom byl obrovský rozdíl.“ 

 

Volejbalisté Lvů doma nezaváhali a vyrovnali stav finálové série s Jihostrojem 
Můj dům, můj hrad. Tuto zásadu zatím ctí aktéři finálové série. Zatímco v pondělí byli na jihu Čech 

lepší hráči Jihostroje, zápasu v Unyp areně vládli pražští Lvi. „Hodnocení je jednoduché. Ve fantastické 

atmosféře jsme vyhráli 3:0. Co víc si můžeme přát?“ uvedl bezprostředně po střetnutí kapitán Lvů Jakub 

Janouch.  

  



VK Lvi Praha – VK Jihostroj České 
Budějovice 3:0 (25:18, 34:32, 28:26)    
stav série 1:1 
Jakub Janouch (kapitán VK Lvi Praha): „O 

prvním finále jsme dlouho mluvili. Řekli jsme si 

hlavně to, že doma nemůžeme na nic čekat. 

Slíbili jsme si, že na Jihostroj vlítneme. Už obraz 

prvního setu ukázal, že nastoupili jiní Lvi. 

Důležité bylo, že jsme zvládli koncovky, 

především ve druhém setu, který jsme vyhráli 

34:32. Moc nám pomohli fantastičtí fanoušci. 

Zdálo se mi, že snad celé utkání stáli a tleskali.“ 

Juan Manuel Barrial (trenér VK Lvi 

Praha): „Jsem rád, že jsme podali lepší výkon než v Budějovicích. Největší rozdíl vidím v přístupu, který byl 

mnohem lepší. Od začátku až do konce jsme byli agresivní a vycházelo nám podání. Takhle musíme pokračovat i 

příště, a máme velkou šanci uspět.“ 

Martin Kryštof (kapitán Jihostroje): „Každý ze setů jsme začali maličko pasivně. Nicméně jsme se ve všech 

dokázali vrátit a v koncovkách měli svoje šance. Ty jsme ovšem kvůli menší odvaze a agresivitě nevyužili. Casey 

Schouten se dneska asi rozhodl, že to vezme na sebe. U nás doma si na něj musíme dát daleko větší pozor.“ 

Vojtěch Zach (trenér Jihostroje): „Gratuluji Lvům, kteří podali velmi dobrý výkon. Mně to ale nepřekvapuje. 

Čekali jsme, že na nás doma takto nastoupí. Těší mě, že jsme se dva sety drželi a měli šance na zvrat. Kdyby ten 
druhý dopadl jinak, tak jsme teď mohli mluvit úplně jinak. Ovšem nedopadl, a tak musíme znovu odskočit doma.“ 
 

Díky výhře v Českých Budějovicích mají pražští Lvi finálový mečbol 
I počtvrté v řadě se českobudějovickým fanouškům podařilo přepsat rekordní návštěvu sezony a klub byl 

dokonce nucen v den zápasu přestat prodávat vstupenky do vyprodané haly. Skvělá kulisa ale tentokrát 

na vítězství Jihostroji nestačila. Lvi vyhráli první dvě sady a Jihostroj se dostal do hry až ve třetím setu. Ve 

čtvrtém dějství bojovali Jihočeši o tie-break, ale Praha zvládla koncovku lépe… 

VK Jihostroj České Budějovice – VK Lvi Praha 1:3  

(20:25, 22:25, 25:20, 22:25) stav série 1:2 
Martin Kryštof (kapitán Jihostroje): „Opět tu byla skvělá kulisa, na kterou 

jsme se těšili. V prvních dvou setech se nám vůbec nedařil servis, což bylo 

rozhodující pro celý zápas. Chytali jsme se až ve třetím setu, který jsme urvali 

a vrátili se do zápasu. Bude to ještě těžká série, nic není hotové. Když Praha 

dokázala vyhrát u nás, tak proč my bychom nemohli vyhrát v Praze a vrátit 

sérii zpátky do Budějc.“ 

Vojtěch Zach (trenér Jihostroje): „Praha zahrála velmi dobře a od 

začátku nás tlačila. Než jsme se s tím srovnali, tak to chvíli trvalo. Ztráta 

čtvrtého setu nás hodně mrzí, protože jsme chtěli lidem nabídnout pátý set. 

Z nějakého důvodu je na naší straně zbytečná nervozita. Všichni hráči bojují, 

dřou a chtějí. V posledních dvou soubojích ale prostě byla lepší Praha.“ 

Jakub Janouch (kapitán VK Lvi Praha): „Fantastický výhra ve výborné 

atmosféře. Díky moc domácím divákům, a především těm našim – jsem moc 

rád, že nás takhle podpořili při venkovním zápase. Myslím si, že klíč byl v tom, 

že jsme ve vypjatých chvílích většinou udrželi chladnější hlavu a domácí jsme 

ubránili.“ 

Juan Manuel Barrial (trenér VK Lvi Praha): „Od začátku do konce jsme 

odehráli skvělý zápas. Jediné, co se nám nepovedlo, byl třetí set. Domácí se dostali do laufu a fanoušci nepřestávali 

svůj tým podporovat. Hrát v takové atmosféře je opravdu těžké.“ 



Bronzové medaile mužské UNIQA extraligy putují do Karlových Varů 

Již druhé utkání mezi letošním vítězem 

Českého poháru VK Duklou Liberec a 

vítězem základní části UNIQA volejbalové 

extraligy mužů 2022/23 VK ČEZ Karlovarsko 

mohlo pod Ještědem rozhodnout, kdo si na 

krk pověsí bronzové medaile. Karlovarsko na 

domácí palubovce dokázalo přehrát Duklu 

3:1 a mělo pomyslný mečbol pro zisk třetího 

místa za letošní rok. Dukla zvítězila ve finále 

ČP právě nad Karlovarskem 3:0 (23,24,26) za 

97 minut. I v základní části měla Dukla lepší 

bilanci, doma sice prohrála 2:3, ale 

v Karlových Varech zvítězila 3:1, ale to byla 

kompletní. V posledním rozhodujícím 

semifinálovém utkání si v prvním setu zranil 

kapitán Lukáš Ticháček kotník a oslabená 

Dukla již byla pro Jihostroj snadnějším 

soupeřem. Lukáš Ticháček nenastoupil ani 

v prvním utkání o třetí místo a nad jeho 

startem visel velký otazník, kotník stále bolí, rozcvičení se sice zúčastnil, ale zápas je něco jiného. První set 

zvládlo Karlovarsko velice dobře. V úvodu si pomohlo blokem k velmi slušnému bodovému náskoku (6:14), Dukla 

v závěru začala náskok snižovat, přesto set hosté získali. Druhý set byl velice vyrovnaný, ale koncovku zvládli 

lépe hosté při podání Adama Zajíčka a ujali se vedení 0:2 na sety. Třetí set byl naprosto vyrovnaný až do stavu 

17:17, ale v koncovce se začalo dařit Karlovarsku a zaslouženě zvítězilo bez ztráty setu a z Liberce si odváží 

bronzové medaile. 

 

Do finálové bitvy o Brno i o extraligový bronz vstoupily lépe domácí celky 
Čtyři nejlepší týmy letošního ročníku UNIQA volejbalové extraligy žen 2022/23 se pustily do bojů o medaile. 

Brněnské finále lépe rozehrály Šelmy, ale jejich výpadek v koncovce druhého setu dostal domácí celek 

Králova Pole do tempa, ujal se vedení 2:1, a i když Šelmy dokázaly utkání ještě zdramatizovat a vynutily si 

tie-break, KáPéčko si nakonec vítězství pohlídalo. I v souboji o třetí místo začal pod Ještědem lépe hostující 

tým z Prostějova, nicméně hra domácí Dukly měla stoupající tendenci a i díky své kapitánce Nikole 

Kvapilové nakonec dotáhla utkání do vítězného konce. 

 

VK KRÁLOVO POLE – VK ŠELMY BRNO   3:2  (21:25, 26:24, 25:13, 18:25 a 15:10) 

Jestliže týmy Králova Pole a Šelem před úvodním finálovým zápasem lákaly fanoušky na bitvu o Brno, 

pak se rozhodně nemýlily. První utkání finálové série bylo totiž napínavým dramatem od začátku až do 

konce a o jeho vítězi musel rozhodnout až tie-break. Hala, do níž zavítalo více než 1400 fanoušků, při 

něm bouřila, a tak se zápas dohrával v neskutečné atmosféře. Zkrácenou hru měly, k velké radosti 

domácích diváků i ambasadorů Králova Pole – dráhového cyklisty Tomáše Bábka a florbalistek Židenic, 

od začátku pod kontrolou královopolské volejbalistky. Tie-break nakonec KP Brno ovládlo poměrem 

15:10 a po strhující bitvě si připsalo na svoje konto první finálový bod. 

Daniela Digrinová (kapitánka VK Královo Pole): „Bylo to dnes hodně těžké, hlavně po začátku zápasu, ve 

kterém jsme udělaly spoustu zbytečných chyb. Ve druhém setu jsme utekly hrobníkovi z lopaty. A pak už se nám 

dařilo, ale dnešní výhra rozhodně nebyla zadarmo.“ 

Erik Nezhoda (trenér VK Královo Pole): „Dnes to byl neskutečný boj z obou stran, začátek zápasu sice nevyšel 

podle našich představ, ale i při čtyřech setbolech soupeře na konci druhého setu jsme věřili, že jsme schopní vývoj 

otočit. Pro nás je to vynikající vstup do finálové série, na Kouničcce si ale v pátek musíme víc pohlídat úvod. 



Děkujeme moc fanouškům za neuvěřitelnou atmosféru a také našim ambasadorům, kteří nás dnes přišli 

podpořit – dráhovému cyklistovi Tomáši Bábkovi a florbalistkám Židenic.” 

Ivona Marková (kapitánka VK Šelmy Brno): „Očekávaly jsme velkou bitvu, nikdo z nás nečekal, že by to pro 

někoho mohlo být 3:0. Byl to dnes krásný volejbal a hodně nás mrzí druhý set, ve kterém jsme měly několik 

setbolů. To určitě ovlivnilo zbytek zápasu, protože KáPéčko by se ze stavu 2:0 zvedalo určitě hůř.“ 

Ondřej Boula (trenér VK Šelmy Brno): „Do konce druhého setu jsme dnes měli navrch, pak jsme ale ztratili 

klid a chtěli vše hodně urychlit. Z toho vznikla spousta chyb a vývoj utkání se zlomil. Ve čtvrtém setu jsme se ještě 

vrátili do zápasu, tie-break ale začalo lépe KáPéčko, drželo se nad námi a bylo schopné skládat těžké balóny. My 

už vyrovnat nedokázali.“ 

Šelmy udržely domácí neporazitelnost v play-off 
Neméně dramatický průběh mělo i druhé finálové utkání mezi Šelmami a Královým Polem, i tento 

duel musela rozhodnout až zkrácená hra. Po velkém boji byly nakonec šťastnější Šelmy, které si 

v play-off udržely domácí neporazitelnost, a srovnaly stav finálové série na 1:1. 

VK ŠELMY BRNO – VK KRÁLOVO POLE    3:2   (25:23, 14:25, 24:26, 25:11 a 16:14) 
I druhý finálový souboj mezi Královým Polem a Šelmami si fanoušci užili dosyta, tentokrát v zaplněné hale 

na Kounicově ulici. Bitvu o Brno odstartovaly lépe domácí Šelmy, Erik Nezhoda se svým týmem ale 

v parádní atmosféře následující dva sety urval pro sebe. Domácí to nezlomilo, ve čtvrtém dějství naopak 

dostaly KáPéčko pod velký tlak a vynutily si rozhodující tie-break. V něm se bojovalo o každý míč a blíže 

k výhře měly za stavu 13:14 královopolské volejbalistky. Šelmy však jejich mečbol odvrátily a velké drama 

nakonec vyhrály nejtěsnějším rozdílem 16:14. Stav série je tak srovnaný na 1:1  

Ivona Marková (kapitánka VK Šelmy Brno): „Za mě to byl snad nejemotivnější zápas života. Odevzdaly jsme dnes 

úplně všechno, ale zvládly jsme to. A to je to nejcennější.” 

Ondřej Boula (trenér VK Šelmy Brno): „Každý bod ve finále se počítá. Jsem rád, že jsme udrželi domácí 

neporazitelnost, i když to bylo o chlup. Musím ocenit moc holky, že byly schopné bojovat v každé situaci a zvládly i tie-

break, který se pro nás nevyvíjel vůbec dobře.“ 

Daniela Digrinová (kapitánka VK Královo Pole): „Dnešní zápas byl znovu jako na houpačce, stejně jako ten první 

na Vodovce. Rozhodovalo, kdo byl soustřednější. Šelmy nás dost zatlačily na servisu, je vidět že doma se jim hraje 

dobře. Tie-break vyhrál ten šťastnější, my se znovu připravíme a budeme bojovat doma.“ 

Erik Nezhoda (trenér VK Královo Pole): „Bylo to další vyrovnané utkání ve skvělé atmosféře. Domácí tým ukázal, že 

prostě doma letos v play off neprohrává a nám nezbývá než pracovat dál. Jsme psychicky i fyzicky odolní, a tak věřím, 

že to doma zvládneme.” 

 

VK KRÁLOVO POLE – VK ŠELMY BRNO   3:2  - tiebreak 18:16     stav série 2:1 

-------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

VK DUKLA LIBEREC – VK PROSTĚJOV   3:1   (20:25, 25:18, 25:23 a 25:22) stav série 1:0 

Loňské mistryně ČR z Prostějova a Dukla Liberec coby vítězky základní části UNIQA extraligy žen 

nastoupily k prvnímu utkání „pouze“ o bronzové medaile. Ambice obou týmů byly daleko vyšší, ale 

družstva z Brna byla nad jejich síly. Do Prostějova se dokonce vrátila i velká posila Veronika Trnková, která 

s Duklou získala titul a dva roky hrála pod vysokou sítí v Itálii (Acqua & Sapone Roma Volley Club a 

Wash4Gren Pinerolo). Přesto to na KP Brno nestačilo a Prostějov podlehl 1:3 na zápasy. Stejným poměrem 

prohrála Dukla s Šelmami Brno, které o titul nikdy nehrály, ale během soutěže citelně posílily a jsou 

kandidátem na titul. Dukla s Prostějovem se v základní části střetla 3x a vždy to byly velice vyrovnané 

bitvy. Dvakrát doma zvítězila Dukla 3:1 a 3:2 a jednou doma Prostějov 3:2. Boj o medaile bude určitě velice 

vyrovnaný a bude záležet, kolik hráčkám po vyčerpávající sezóně zbylo sil. Dukla v úvodu utkání na chvilku 

nahlédla do vedení, ale potom se do vedení dostal Prostějov a zásluhou kvalitní obrany na síti set ukořistil. 

Dukla v druhém setu získala až pětibodové vedení zásluhou své kapitánky Nikoly Kvapilové, které 

v závěru Dukla navýšila a zaslouženě vyrovnala. Ve třetím setu si Dukla postupně vypracovala až 



devítibodové vedení (19:10), které v samotném závěru svou nepřesností málem ztratila, ale nakonec se jí 

set podařilo získat. Nejkrásnější a nejdramatičtější čtvrtý set zásluhou velké bojovnosti získala Dukla. 

Nikola Kvapilová (kapitánka VK Dukla Liberec): „Dnes to nebyl až tak moc perfektní výkon, máme ve hře ještě 

moc zbytečných chyb. Dokážeme se dostat do vedení o několik bodů a potom to zbytečně ztrácíme a dramatizujeme. 

Jinak se těšíme z domácího vítězství a věříme, že to v Prostějově zvládneme. I kdybychom se ještě chtěly podělit o naši 

hru s výbornými fanoušky, přesto se už domů vracet nechceme. 

Libor Gálík (trenér VK Dukla Liberec): „Bylo super, že jsme to dnešní utkání otočili. Konečně máme doma první 

vítězství a musíme to potvrdit v této sérii o třetí místo v Prostějově.“ 

Simona Bajusz (kapitánka VK Prostějov): „Do dnešního utkání jsme vstoupily dobře. Bohužel nám to ale 

nevydrželo. Ve druhém setu jsme chvilku vedly, ale potom jsme udělaly hodně nevynucených chyb. Nepodařilo se nám 

dostat z jednoho postavení a hladce jsme ho prohrály. Další set se nám vůbec nevydařil. Až v koncovce, když Liberec 

trochu povolil, tak jsme jeho náskok stáhly. Další set byl ohromný boj. Bohužel Liberec byl „rozčapanej“ a bohužel jsme 

ho prohrály. Nyní se musíme připravit na utkání doma.“ 

Miroslav Čada (trenér VK Prostějov): „Myslím si, že jsme dnes začali velice dobře, ale postupně přicházela kvalita 

Liberce. Viděl bych zde rozdíl na přihrávce a v útoku. Dnes jsme měli velký problém ubránit Nikolu Kvapilovou a to 

rozhodlo.“ 

VK PROSTĚJOV – VK DUKLA LIBEREC    2:3   (16:25, 27:29, 25:21, 25:15 a 13:15) 
Je rozhodnuto. Bronzové medaile v UNIQA extralize ČR 2022/23 získaly liberecké volejbalistky, 

zatímco ty prostějovské se musí smířit s nepopulárním bramborovým postem. V druhém střetnutí 

série o třetí příčku dokázaly ženy VK doma v Národním sportovním centru PV smazat ztrátu dvou sad 

a vypadalo to, že vítězným tiebreakem dokonají zápasový obrat, čímž by zařídily soudný duel číslo 

tři. Nestalo se, Dukla konec zachránila pro sebe a z rukou šéfa Českého volejbalu Marka Pakosty 

převzala cenné kovy. 

Simona Bajusz (kapitánka VK 

Prostějov): „Myslím, že jsme dnes začaly 

hrát pozdě. Jako už mnohokrát v této 

sezóně jsme do utkání vstoupily špatně, 

ztratily první set, pak i druhý a najednou 

prohrávaly 0:2, což se těžko otáčí. Přesto 

se nám to skoro povedlo, bohužel v 

teibreaku od vedení 9:5 jsme udělaly 

několik hrubých chyb. A to nás nakonec 

stálo vítězství a poslání série o bronz do 

rozhodujícího třetího zápasu.“ 

Miroslav Čada (trenér VK 

Prostějov): „Zápas jsme nezačali dobře, 

ale postupně se dostali do hry. I za 

nepříznivého stavu 0:2 na sety bylo vidět, 

že nejsme smíření s porážkou a utkání jen 

nějak dohrajeme. Škoda koncovky druhé 

sady, kde se nám podařilo utéct ze skóre 20:24 a potom jsme měli dva setboly, které však zůstaly neproměněny. Další 

dva sety byly z naší strany výborné, totéž tiebreak do stavu 9:5. Pak jsme bohužel tohle vedení nedotáhli k vítězství, 

když nás asi psychicky svázalo vědomí, že už jsme blízko. A úplný závěr jsme nezvládli.“ 

Nikola Kvapilová (kapitánka VK Dukla Liberec): „Byl to infarktový zápas. Díky výbornému nástupu a kvalitnímu 

výkonu jsme vedly 2:0 na sety, ale asi už jsme se viděly v autobusu na cestě domů s medailemi na krku. Místo toho 

jsme hodně polevily, dělaly hrozně moc nevynucených chyb a soupeři ulehčily vyrovnání na 2:2. Naštěstí tiebreak se 

nám podařilo obratem z 5:9 parádně vybojovat. Končit sezónu medailovým vítězstvím je super, i když jsme chtěly titul.“ 

Libor Gálík (trenér VK Dukla Liberec): „Začali jsme výborně, byli dobře připravení a dlouho hráli skvěle. Potom 

nám však absolutně odešel útok, domácí se zvedli. Nakonec zápas dospěl až do tiebreaku, a jak to mezi námi a 

Prostějovem v letošní sezóně často bývalo, i ten provázel velký obrat. Jsme nesmírně šťastní, že v náš prospěch a 

nemusíme tudíž hrát třetí utkání série, naopak bronzové medaile máme už dnes.“ 

Z Třeboně všechny zdraví Brouk z Beskyd 


